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Zápis ze zasedání Akademického senátu Farmaceutické fakulty 

Masarykovy univerzity 

Pondělí, 28. listopadu 2022 ve 12:00, hybridní formou, prezenčně v zasedací místnosti 038 

v budově 44 a online v prostředí MS Teams. 

Přítomni: 

Komora akademických pracovníků: 

PharmDr. Jan Elbl, Ph.D. online 

doc. PharmDr. Oldřich Farsa, Ph.D. 

doc. PharmDr. Jan Gajdziok, Ph.D.  

PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. 

MUDr. Marta Chalupová, Ph.D. do bodu 9 

doc. PharmDr. Renata Kubínová, Ph.D. online 

doc. PharmDr. Kateřina Kubová, Ph.D. online 

Mgr. Adéla Lamaczová online 

doc. Mgr. Jan Muselík, Ph.D. 

doc. PharmDr. Ing. Radka Opatřilová, Ph.D., MBA 

online od bodu 9 

MUDr. Tomáš Parák, Ph.D. 

PharmDr. Karel Vašut, Ph.D. 

PharmDr. Jakub Vysloužil, Ph.D. 

 

Studentská komora: 

PharmDr. Tomáš Bílik online 

Mgr. David Švestka online 

Jaroslava Jamrichová od bodu 4 

Jana Melicharová 

Viktorie Sekaninová online 

Omluveni: 

Mgr. Petr Mokrý, Ph.D. 

Veronika Slezáková 

Nepřítomni: 

Van Anh Nguyenová 

Hosté: 

prof. PharmDr. Mgr. David Vetchý, Ph.D. 

děkan 

PharmDr. Tünde Ambrus, Ph.D. 

proděkanka 

doc. Ing. Pavel Bobáľ, CSc. 

proděkan 

prof. PharmDr. Karel Šmejkal, Ph.D. 

proděkan 

PharmDr. Jakub Treml, Ph.D. 

proděkan 

Ing. Martina Ježková 

tajemnice 

doc. PharmDr. Peter Kollár, Ph.D. 
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Řádné zasedání Akademického senátu Farmaceutické fakulty Masarykovy univerzity (dále 

jen „AS FaF MU“) bylo svoláno v souladu s Jednacím řádem dne 21. listopadu 2022 

s následujícím programem: 

 
 Program zasedání:  

  
1. Zahájení zasedání  

2. Schválení programu  

3. Volba zapisovatele 

4. Informace děkana  

5. Vyjádření se k záměru děkana jmenovat proděkana FaF 

6. Projednání plánu realizace Strategického záměru FaF – Priority pro rok 2023 

7. Projednání a schválení podmínek pro přijetí ke studiu do programů DSP na akademický 
rok 2023/2024 

8. Schválení termínů řádných zasedání AS FaF MU v jarním semestru 2023 

9. Různé 

10. Návrh a schválení usnesení 

11. Ukončení zasedání 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Hlasování proběhlo zvednutím ruky prezenčně / v MS Teams 
Výsledek hlasování je v zápise vždy uveden v pořadí Pro – Proti – Zdržel se 
V případě hlasování o osobách Hlasoval pro – Nehlasoval pro 
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Průběh jednání 
 
1. Zahájení zasedání  

Předseda AS FaF MU PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. přivítal přítomné a zahájil řádné 

zasedání Akademického senátu Farmaceutické fakulty Masarykovy univerzity. Konstatoval, že 

senát je usnášeníschopný. 

 

2. Schválení programu jednání  

Program byl schválen ve znění předloženém v pozvánce. 

Hlasování: 17– pro, 0 – proti, 0 – se zdrželi 

 

3. Volba zapisovatele 

Předseda AS FaF PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. navrhl jako zapisovatelku doc. PharmDr. 

Renatu Kubínovou, Ph.D., která s návrhem souhlasila. Z pléna jiný návrh na zapisovatele 

nepadl. Zapisovatelka byla schválena. 

Hlasování: 16 – pro, 0 – proti, 1 – se zdržel 

 

4. Informace děkana 

Děkan informoval senát o dění na fakultě od posledního zasedání: 

• Stav akreditace bakalářského studijního programu Kosmetické prostředky – 

žádost schválila Rada pro vnitřní hodnocení kvality a byla odeslána na Národní 

akreditační úřad 

• Během svátků bude fakulta uzavřena a bude omezeno topení. V případě 

návštěvy pracoviště je potřeba se nahlásit na vrátnici areálu. 

• Byly rozeslány pozvánky na tři školení Open science v rámci HR Award, které 

budou tři středy po sobě. Je nutné proškolit všechny zaměstnance, děkan 

zdůraznil nutnost účasti na školení. Bude to probíhat v hybridní formě, účast na 

školení je možná jak osobně, tak on-line. Jde o jednu z podmínek udržení HR 

Award. Pan magistr Švestka upozornil na to, že na pozvánce nebylo 

specifikováno, že školení je povinné a že je potřeba to ještě zdůraznit. Děkan 

přislíbil, že to bude řešit po Novém roce. 

• Děkan pozval všechny na vánoční večírek fakulty, který se bude konat v pátek 

9.12. od 16. hodin v prostorách budovy 44 

• Děkan upozornil na změny v Organizačním řádu FaF MU 
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5. Vyjádření se k záměru děkana jmenovat nového proděkana FaF 

Děkan vysvětlit důvody, proč přichází se žádostí o jmenování nového proděkana: 

• Bude s podávat žádost o akreditaci magisterského studijního programu Kosmetologie 

a kosmetické prostředky 

• Čeká nás participace na studijních programech Applied Health Economics a Virologie 

ve spolupráci s dalšími fakultami MUNI 

• Bude probíhat reakreditace hlavního magisterského studijního programu Farmacie 

• Je nutné v budoucnosti koordinovat a prohloubit činnost Institutu celoživotního 

vzdělávání 

• Je nutné koordinovat plnění akčního plánu pro udržení HR Award 

• Bude se zvyšovat zájem o rigorózní řízení ze stran absolventů 

Všechny tyto plánované činnosti budou klást velké nároky na Oddělení kvality a paní 

proděkanku PharmDr. Tünde Ambrus, Ph.D. a proto je nutné zapojit někoho dalšího. V novém 

Organizačním řádu FaF MU je činnost tohoto nového proděkana pro záležitosti studentů, 

absolventů a personální rozvoj specifikována a děkan navrhuje jmenovat na tuto funkci doc. 

PharmDr. Petera Kollára, Ph.D. Mgr. Adéla Lamaczová vznesla dotaz, zda je možné jmenovat 

nového proděkana, dokud není schválen nový organizační řád. Předseda AS FaF MU 

upozornil na to, že Organizační řád se neschvaluje. Děkan doplnil, že nový Organizační řád 

by měl platit od 1.12.2022. Bylo hlasováno tajně v aplikaci IS. AS FaF souhlasí se jmenováním 

doc. PharmDr. Petera Kollára, Ph.D. proděkanem pro záležitosti studentů, absolventů a 

personální rozvoj. 

Hlasování: Hlasoval pro 18 – Nehlasoval pro – 0 

 

6. Projednání plánu realizace Strategického záměru FaF – Priority pro rok 2023 

Děkan připomněl, že bylo možné zasílat připomínky ke Strategickému záměru FaF – Priority 

pro rok 2023, které mají senátoři k dispozici. 

Priority zdůrazněné děkanem: 

• Příprava návrhu a žádosti o akreditaci nového studijního programu Kosmetologie a 

kosmetické prostředky 

• Spolupráce na přípravě návrhu a žádosti o akreditaci nového studijního programu 

Applied Health Economics a Virologie (ve spolupráci s ESF, LF, PrF a FSS) 

• Zahájení přípravy na reakreditaci magisterského studijního programu Farmacie 

• Pokračování v tvorbě nabídky kurzů celoživotního vzdělávání 

• Zvyšování počtu zahraničních studentů v magisterském studijním programu 

Pharmacy 
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• Zahájení přípravy akreditace studijních programů Cosmetics a Cosmetology and 

Cosmetics. 

• Podpora vzdělávání a rozvoje zaměstnanců zejména podporou výuky angličtiny 

• Podpora zvyšování kvality doktorského studia 

• Příprava akcí zaměřených na zvýšení gramotnosti laické veřejnosti v oblasti léčiv a 

kosmetických přípravků 

• Spolupráce s aplikační sférou a s Unií studentů farmacie 

• Organizace fakultních akcí konaných pod záštitou děkana 

• Příprava a podání žádosti o akreditace habilitačních řízení a řízení ke jmenování 

profesorem, je nutné ji získat zpět. Možností je Lex farmacie nebo dalším jednáním 

s akreditační komisí 

• Spolupráce na realizaci projektu BioPharmaHub 

V diskuzi doc. PharmDr. Oldřich Farsa, Ph.D. otevřel otázku Lex farmacie. Děkan vysvětlil, že 

přechodem naší fakulty na novou univerzitu vzniklo mnoho problémů, které současný zákon 

neřeší. Jsme považováni za novou fakultu MU a tím pádem nemůžeme žádat o akreditace 

habilitačních řízení a řízení ke jmenování profesorem, nemáme historii. V Lex farmacie se 

legislativně zakotví možnost požádat o akreditaci. Mgr. Adéla Lamaczová položila otázku 

týkající se profesního růstu a osobního rozvoje v průběhu celého života, zda se bude fakulta 

podílet na atestacích. MUDr. Tomáš Parák, Ph.D. reagoval, že fakulta, respektive zaměstnanci 

fakulty jsou infiltrováni do atestačních komisí. Děkan zdůraznil, že to by měl mít na starost 

nový proděkan. Druhá otázka se týkala projednávání plnění záměru za rok 2022, zda se to 

bude projednávat na dalším zasedání senátu, což děkan potvrdil. AS FaF MU bere na vědomí 

předložené znění priorit 

Hlasování: 18 – pro, 0 – proti, 0 – se zdrželi 

 

7. Projednání a schválení podmínek přijetí ke studiu do programů DSP na akademický 

rok 2023/2024 

Pan proděkan doc. Ing. Pavel Bobáľ, CSc. představil Podmínky přijímacího řízení do 

doktorských studijních programů na Farmaceutické fakultě Masarykovy univerzity pro 

podzimní a jarní semestr akademického roku 2023/2024. AS FaF MU podmínky přijímacího 

řízení do studijních programů DSP akreditovaných na FaF pro akademický rok 2023/2024 

schválil v předloženém znění. 

Hlasování: 17 – pro, 0 – proti, 0 – se zdrželi 
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8. Schválení termínů řádných zasedání AS FaF MU v jarním semestru 2023  

Předseda AS FaF MU PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. navrhl termíny 30. 3. 2023 a 11. 5. 2023 

a upozornil na to, že uvedené termíny se mohou změnit podle potřeb fakulty a schvalování 

rozpočtu. Termíny byly schváleny 

Hlasování: 16 – pro, 0 – proti, 0 – se zdrželi 

 

9. Různé 

• MUDr. Tomáš Parák, Ph.D. otevřel problematiku Organizačního řádu FaF MU. Není 

specifikováno, koho lze jmenovat do kolegia děkana, což je v rozporu se Statutem. 

Ohledně pravomocí proděkana pro záležitosti studentů, absolventů a personální 

rozvoj, bod č. 2: Řídí vedoucího Institutu celoživotního vzdělávání, nelze řídit 

vedoucího, to by bylo potřeba upravit a také jasně specifikovat komu je kdo podřízen. 

Chybí také článek o zaměstnancích, komu jsou podřízeni, že jsou povinni plnit BOZP 

a PO. Bylo upřesněno, že tato oblast je v sekci tajemníka fakulty. 

Pan děkan poděkoval a požádal o zaslání připomínek paní Bednaříkové. 

• Mgr. Adéla Lamaczová se zeptala na Evaluation reports ohledně ústavů a DSP 

programu a jestli jsou připraveny v budoucnosti nějaké kroky, které budou v souladu s 

doporučeními v reportu. Děkan odpověděl, že předsedové oborových rad se 

s reportem seznámili a mají za úkol vypracovat plán rozvoje s implementací těchto 

doporučení. Mgr. Adéla Lamaczová se dále zeptala na program Bezpečnost a kvalita 

léčiv, jaký je plán podpory rozvoje tohoto programu. Děkan odpověděl, že je nový 

předseda oborové rady doc. PharmDr. Jan Gajdziok, Ph.D. a probíhají intenzivní 

diskuze, jak tento program posunout dál. V řešení je více možností. Pro děkana je to 

priorita, pozvednout tento program a je nutné, aby Ústav aplikované farmacie měl svoje 

doktorské studenty. Paní proděkanka PharmDr. Tünde Ambrus, Ph.D. zdůraznila, že 

je to dlouhodobá záležitost a vše bude záležet na tom, jak dopadne novela 

vysokoškolského zákona. Bude třeba reagovat na nové legislativní prostředí, dojde 

k reakreditaci DSP a do toho se to začlení. Doc. PharmDr. Peter Kollár, Ph.D. 

připomněl, že vnitřní evaluace MU je vnitřní záležitost, výsledkem jsou nějaká 

doporučení, které se mohou brát v potaz a že celkově dopadla vnitřní evaluace velmi 

dobře. Návrhy rozvoje, které byly vypracovány na základě doporučení v hodnocení, 

jsou otevřeny všem a lze do nich nahlédnout. 

• Doc. PharmDr. Oldřich Farsa, Ph.D. se zeptal na program Bezpečnost a kvalita léčiv, 

kam bude směřovat, jestli bude zahrnovat i klinickou farmacii a jestli neoddělit klinickou 

farmacii od té aplikované. Děkan odpověděl, že co se týká tohoto programu, zatím se 

diskutuje. Doc. PharmDr. Peter Kollár, Ph.D. upřesnil, že v oblasti klinické farmacie 

existují i možnosti spolupráce s Lékařskou fakultou. Paní proděkanka PharmDr. Tünde 
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Ambrus, Ph.D. dodala, že DSP navazuje na magisterský program a je potřeba 

aktualizovat tento program v návaznosti na reakreditaci a až se nastaví základ, pak 

můžeme řešit DSP. 

10. Návrh a schválení usnesení  

Předseda navrhl text usnesení a otevřel diskusi. Návrh usnesení byl předložen 

v následujícím znění: 

 

Akademický senát Farmaceutické fakulty Masarykovy univerzity: 

1. Souhlasí s návrhem děkana jmenovat doc. PharmDr. Petera Kollára, Ph.D. 

proděkanem pro záležitosti studentů, absolventů a personální rozvoj 

2. Projednal a bere na vědomí plán realizace Strategického záměru FaF – Priority pro 

rok 2023 

3. Schvaluje podmínky přijímacího řízení do studijních programů DSP akreditovaných 

na FaF pro akademický rok 2023/2024 v předloženém znění 

4. Stanovuje termíny řádných zasedání v prvním pololetí roku 2023 na 30. 3. 2023 a 11. 

5. 2023. 

5. Projednal a bere na vědomí navržený Organizační řád FaF 

 

Návrh usnesení byl schválen. 

Hlasování: 17 – pro, 0 – proti, 0 – se zdrželi 

 

11. Ukončení zasedání                                       

Předseda AS FaF PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. ukončil řádné zasedání Akademického 

senátu Farmaceutické fakulty Masarykovy univerzity. 

 

 

 

__________________________________ 

doc. PharmDr. Renata Kubínová, Ph.D. 

Zapisovatelka 

 

 

 

__________________________________ 

PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. 

Předseda AS FaF MU 
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